

30th January 2023

The Board of Directors of United Finance Company SAOG met on 30th January 2023 and took important decisions, a summary of which is as under:

The Financial Statement for the year 2022 audited by Ernst & Young (EY), statutory auditors were approved by the Board. Key results are as under:

Amt in OMR'000

Particulars	31 ديسمبر 2022	31 ديسمبر 2021	التغيير %	التفاصيل
	31-Dec-22	31-Dec-21	% Change	
Total assets	93,012	84,456	10.1%	إجمالي الأصول
Total equity	48,026	47,326	1.5%	إجمالي حقوق المساهمين
Net installment finance debtors	88,237	80,302	9.9%	صافي مديونيات تمويل الأقساط
Total income	8,486	8,727	-2.8%	إجمالي الدخل
Total expenses	(5,721)	(5,105)	12.1%	مصاريف إجمالية
Operating income	2,765	3,622	-23.7%	ربح التشغيل
Impairment on finance debtors	(709)	(1,303)	-45.6%	إنخفاض قيمة الديون المالية
Taxation	(308)	(405)	-23.9%	تحصيل الضرائب
Net profit after tax & provisions	1,748	1,914	-8.7%	صافي الربح بعد الضرائب والمخصصات

The Board of Directors has recommended a cash dividend of 3% and stock dividend of 2% for the year 2022.

The audited financials and dividend are subject to the approval of the Central Bank of Oman and the Annual General Meeting of the Company.



Nasser Salim Al Rashdi
Chief Executive Officer

اجتمع مجلس إدارة الشركة المتحدة للتمويل ش م ع ع في 30 يناير 2023م واتخذ قرارات مهمة ، ملخص منها مبين أدناه:

البيانات المالية للعام 2022 المدققة من قبل مفوضي المراقبة ارسلت اند يونغ، تمت المصادقة عليها من قبل مجلس الإدارة، والنتائج الأساسية مفصلة ادناه:

أوصى مجلس الإدارة بتوزيع نسبة 3% ارباح نقدية وأسهم مجانية 2% للعام 2022

تخضع البيانات المالية المدققة لموافقة البنك المركزي العماني ومساهمي الشركة في الاجتماع العام السنوي.



ناصر بن سالم الراشدي
الرئيس التنفيذي

